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معاون دانشگاه علوم پزشکی اهواز :
افزایشبستریکروناییها

نگرانکنندهاست
معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز با اشاره 
به کاهش رعایت دستورالعمل های بهداشتی در خوزستان، گفت: 
این مساله منجر به افزایش موارد ابتلا و بستری در در دو هفته 

اخیر شده است و از روند افزایش بیماری نگران هستیم.
شیوع  وضعیت  آخرین  به  اشاره  با  علوی  محمد  سید  دکتر 
کروناویروس در خوزستان اظهار کرد: با اعلام وضعیت آبی در 
استان خوزستان، شاهد عادی انگاری مردم و مسئولان شدیم و 

میزان رعایت پروتکل های بهداشتی کاهش یافت.
وی افزود: این مساله منجر به افزایش موارد ابتلا و بستری در در 
دو هفته اخیر شده است و از روند افزایش بیماری نگران هستیم.

علوی ادامه داد: یک هفته پس از افزایش موارد بیماری، موارد 
بستری و یک هفته پس از آن موارد مرگ و میر افزایش می یابد.

رئیس مرکز بهداشت خوزستان تصریح کرد: یک لحظه غفلت 
ممکن است موجب اوج بیماری شود و پیروزی را به شکست 
تبدیل کند. معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور 
اهواز گفت: از مردم می خواهیم همچنان با جدیت پروتکل های 
بهداشتی را رعایت کنند تا از وقوع پیک بیماری جلوگیری شود.

رئیس اداره امور عشایر اندیکا :
ترددفقطباکارتشناسایی

امکانپذیراست
رئیس اداره امور عشایر شهرستان اندیکا گفت : تردد دام عشایر 
و دامداران در فصل کوچ تنها با ارائه کارت شناسایی دامداری و 

کارت تردد دام امکان پذیر است.
رسول مدملیل بیان کرد: ابلاغ دریافت کارت تردد دام به استناد 
بند ث ماده ۴ دستور العمل، نگهداری، حمل و نقل و جابجایی 

دام و مصوبه ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز صادر شده است.
وی افزود: ابلاغ دریافت کارت شناسایی دامداران نیز به استناد 
تبصره ۴ ، ماده ۵ دستورالعمل قانون نظام جامع دامپروری صادر 
شده است  رئیس اداره امور عشایر شهرستان اندیکا ادامه داد : 
ضمن اینکه از تردد بدون مجوز دام در فصل کوچ ممانعت می 
شود، هرگونه خدمات، تسهیلات و نهاده به عشایر دامدار تنها با 

کارت شناسایی دامداری و کارت تردد دام انجام می شود.
شهرستان اندیکا با بیش از ۲۶هزار نفر جمعیت عشایری بیشترین 

جمعیت عشایری خوزستان را به خود اختصاص داده است.
براساس آخرین سرشماری، این خانوارهای عشایری دارای ۱۷۰ 
هزار راس دام سبک و سه هزار و ۸۰۰ راس دام سنگین هستند.

اندیکا در فاصله حدود ۱۸۰ کیلومتری شمال شرقی شهر اهواز 
به  و  از شهرستان مسجد سلیمان جدا  و سال ۸۶  دارد  قرار 

شهرستان مستقل تبدیل شد.

فرماندار دشت آزادگان :
ترمیمسیلبندهااساسی

انجامنشدهاست
فرماندار دشت آزادگان با اشاره به عدم لایروبی رودخانه کرخه 

در ۲۵ سال گذشته، بر لزوم لایروبی این رودخانه تاکید کرد.
این  ترمیم سیل بندهای  به وضعیت  اشاره  با  حمید سیلاوی 
شهرستان پس از سیل سال گذشته، اظهار کرد: تقریبا ۹۲ درصد 
سیل بندها ترمیم شده اند اما با توجه به اینکه ترمیم سیل بندها 
به صورت اساسی انجام نشده و از طرفی کشاورزان نیز برخی 
سیل بندها را شکافته و برای آبرسانی به مزارع خود، لوله گذاری 
کرده اند؛ به محض افزایش دبی رودخانه کرخه ممکن است 
ترمیم  مجددا  باید  بنابراین  شوند  شکسته  مجددا  سیل بندها 

سیل بندها به صورت اساسی انجام شود.
وی افزود: ۲۵ سال است که رودخانه کرخه در مقطع حمیدیه تا 
هورالعظیم لایروبی نشده است و با پیگیری های انجام شده فعلا 

بخش های خطرناک رودخانه را لایروبی کرده ایم.
فرماندار دشت آزادگان بیان کرد: در حال حاضر دبی رودخانه 
کرخه ۱۲۰ تا ۱۵۰ مترمکعب بر ثانیه است و سیل بندها نیز در 

برابر دبی تا ۵۰۰ مترمکعب بر ثانیه مقاوم هستند.
سیلاوی گفت: برای پیشگیری از خطرات احتمالی و طغیان 
رودخانه باید ترمیم سیل بندها، لایروبی رودخانه کرخه و احیای 

سیل برها انجام شود تا در آینده با مشکل مواجه نشویم.

مقام مسئول در کمیته امداد امام خمینی)ره( :
برایتامینمسکن

مددجویانمشکلزمینداریم
مدیرکل دفتر تأمین مسکن و امور مهندسی ساختمان کمیته 
امداد امام خمینی)ره( با بیان اینکه در تأمین مسکن مددجویان، 
مساله زمین یک مشکل جدی و اساسی است، گفت: در بخش 
مسکن در خوزستان، اولویت با مناطق محروم و مناطق مرزی 
و ایتام خواهد بود.احمدرضا دالوند دیروز در حاشیه بازدید از روند 
در  امام)ره( خوزستان  امداد  ساخت مسکن مددجویان کمیته 
اهواز اظهار کرد: در بررسی پروژه های عمرانی استان خوزستان 
مشاهده شد که این پروژه ها با سرعت و کیفیت مناسب در 
حال احداث هستند و سعی بر این است که پروژه منازل در 
حال احداث، تا پایان سال به نتیجه برسد و در اختیار مددجویان 
قرار بگیرد.وی با اشاره به خسارات سیل و آبگرفتگی های اخیر 
در خوزستان افزود: در این زمینه تمام پروژه هایی که با بخش 
مسکن مددجویان و کمیته امداد استان خوزستان مرتبط بود، در 
کوتاه ترین زمان ممکن به نتیجه رسید و در اختیار مددجویان قرار 
گرفت. مدیرکل دفتر تأمین مسکن و امور مهندسی ساختمان 
تأمین مسکن  اینکه در  بیان  با  امام خمینی)ره(  امداد  کمیته 
مددجویان، مساله زمین یک مشکل جدی و اساسی است، گفت: 
نیازمندی تمام شهرها مورد ارزیابی قرار گرفته و امید است که 
این نیازمندی ها در سال آینده به نتیجه برسد. با به سرانجام 
رسیدن این نیازمندی ها در یک بازه زمانی یک تا دو سال کل 

نیاز مسکن مددجویان حل خواهد شد.
وی افزود: در سال آینده برنامه های بسیار خوبی پیش رو داریم و 
امیدواریم بتوانیم حرکتی خوب و جدی را در استان خوزستان به 
سرانجام برسانیم. امید است که بتوانیم در بخش مسکن شهری 
و روستایی، افقی برای خوزستان تعریف کنیم تا در یک بازه 

زمانی مشخص، مسکن مددجویی در استان به سرانجام برسد.
دالوند تصریح کرد: در بخش مسکن در خوزستان، اولویت با 
مناطق محروم و مناطق مرزی و ایتام خواهد بود که این موارد، 

جزو اولویت های حوزه مسکن در کشور نیز هست.

مدیرعامل شرکت توزیع برق اهواز عنوان کرد :
۹۹دقیقهخاموشیبهازایهرمشترک

و  کهگیلویه  استان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
و  اهواز  برق  مختف  ازبخشهای  هیاتی  راس  در  بویراحمد 

دیسپاچینگ این شرکت بازدید به عمل آورد.
جمال معتمدی مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان 
کهگیلویه و بویراحمد از مرکزECC، دیسپاچینگ و امور 

نگهداری و تعمیرات شبکه برق اهواز بازدیدبه عمل آورد.
بیان داشت: مجموعه  بازدید  این  در  اهواز  برق  مدیرعامل 
این شرکت با برنامه ریزی واصلاح چشم اندازخود در تلاش 
است به ۹۹ دقیقه خاموشی به ازای هرمشترک درسال برسد 
و این امر نیازمند استفاده از سیستمهای سخت افزاری و نرم 
افزاری مختلفی بود که با فراهم کردن آن در مسیر تحقق 
چشم اندار قرار داریم. حسن کریمی در ادامه افزود: شرایط 
اخیر،  اقلیمی سالهای  تغییرات  و  آب و هوائی گرم منطقه 
نموده  و ضروری  مهم  بسیار  را  برق  پایدار  انرژی  اهمیت 
ساختاری  اصلاح  و  مختلف  اقدامات  انجام  با  لذا  و  است 
شبکه به منظور افزایش پایداری و کاهش خاموشی گامهای 

زیادی برداشته شده است.
وی خاطرنشان کرد: افتتاح مراکز نگهداری وتعمیرات خط 
گرم در غرب و شرق اهواز، مرکزپایش انرژی، راه اندازی 
RTU مرکز دیسپاچینگ جدید، نصب کلیدهای گازی و

های  مقره  تعویض  مانور،  قدرت  افزایش  منظور  داربه 
مجددبرخی  طراحی  و  مستمرکارکنان  آموزش  سیلیکونی، 
بودندکه  شده  انجام  اقدامات  از  بخشی  نیاز،  مورد  قطعات 
با وجود افزایش گرما در تابستان و افزایش مصرف، باعث 

کنترل پیک بار شدند.

شهردار منطقه ۷ اهواز :
ستاسباببازی

درجادهساحلیشرقینصبشد
مدیر منطقه هفت از نصب ست اسباب بازی در جاده ساحلی 
شرقی به منظور توسعه و بهبود فضا های عمومی جهت تفریح و 

بازی کودکان در منطقه هفت خبر داد.
فرزین حاتمی مدیر منطقه هفت در خصوص این خبر گفت: در 
راستای ایجاد روحیه نشاط و شادابی در کودکان و به منظور توسعه 
وبهبود فضا های عمومی جهت تفریح و بازی کودکان و سپری 
کردن اوقات فراغت خانواده ها در کنار آنها، این شهرداری اقدام به 
خرید و نصب یک ست پلی اتیلن بازی کودکان در جاده ساحلی 

شرقی در منطقه هفت کرده است.
وی افزود: این عملیات به منظور رفاه حال شهروندان و همچنین 
ایجاد فضاهای مناسب برای بازی و سرگرمی کودکان صورت 
گرفته است و همچنین در آینده در دیگر پارک ها و معابر که نیاز 
به نصب ست بازی برای کودکان است این عملیات در آن پارک 

ها نیز اجرا خواهد شد تا کسب رضایت شهروندان حاصل شود .
حاتمی با اشاره به اهمیت پرداختن کودکان به بازیهای سالم و 
سازنده که فکر، ذهن و جسم آنها را پرورش میدهد از شهروندان 
خواست تا در حفظ و نگهداری این وسایل کوشا باشند تا کودکان 

با آرامش کامل بتوانند اوقات خوبی را سپری کنند.

معاون دانشگاه شهید چمران اهواز :
درسهایعملیونظری

مجددامجازیبرگزارمیشوند
معاون آموزشی و تحصیلات تکمیلی دانشگاه شهید چمران اهواز 
با بیان اینکه درس های عملی و نظری نیم سال جدید همانند 
ترم گذشته به صورت مجازی برگزار می شوند، گفت: همچنین 
امکانات آزمایشگاهی، مراکز تحقیقاتی و زمین های زراعی برای 
استفاده حضوری در اختیار دانشجویان تحصیلات تکمیلی که باید 
پایان نامه های خود را به صورت عملی ارائه دهند، قرار می گیرند.

دوم  نیمسال  برگزاری  نحوه  خصوص  در  جلیلی فر،  علیرضا 
تحصیلی، اظهار کرد: با توجه به اینکه شرایط استان از نظر شیوع 
کرونا مانند سابق است، بنابراین همانند نیم سال گذشته درس های 

عملی و نظری به صورت مجازی برگزار می شوند.
آزمایشگاه های  از مراکز تحقیقاتی و  استفاده  وی در خصوص 
دانشگاه به صورت حضوری، بیان کرد: امکانات آزمایشگاهی، 
مراکز تحقیقاتی و زمین های زراعی برای استفاده حضوری در 
پایان نامه های  باید  که  تکمیلی  تحصیلات  دانشجویان  اختیار 
خود را به صورت عملی ارائه دهند، قرار می گیرند. به این منظور، 
دانشجویان درخواست خود را برای دانشکده مربوطه ارسال و پس 

از بررسی، مجوز داده می شود.

افشین دریانبرد :
شیوعکرونادرشادگان
نگرانکنندهاست

با توجه به روند  مدیر شبکه بهداشت و درمان شادگان گفت: 
کرونا، وضعیت شهرستان  بیماری  به  مبتلایان  تعداد  صعودی 

شادگان نگران کننده است.
افشین دریانبرد اظهار کرد: هر روز آمار بیماران مبتلا به کرونا در 

شهرستان شادگان رو به افزایش است.
وی افزود: روند ابتلاء به این بیماری در شهرستان شادگان در 
روزهای اخیر نسبت به قبل بیشتر شده است و باید گفت در این 

زمینه وضعیت شهرستان شادگان مطلوب نیست.
مدیر شبکه بهداشت و درمان شادگان به پرهیز از تردد غیرضروری 
و ماندن در خانه تأکید کرد و گفت: با توجه به این شرایط مردم 

باید نکات بهداشتی را بیش از پیش رعایت کنند.

با حکم موسی شاعری ؛
امیرآهنجانسرپرست

روابطعمومیشهرداریاهوازشد
سوی  از  حکمی  طی  ؛  اهواز  شهرداری  سایت  گزارش  به 
موسی شاعری، شهردار اهواز ; آقای امیر آهن جان با حفظ 
بین  امور  و  ارتباطات  اداره کل  عنوان سرپرست  به  سمت 

الملل شهرداری اهواز منصوب شد.
برپایه این گزارش آقای علی احمدی که پیش از این سرپرستی 
این اداره کل را بعهده داشت استعفا کرد و شهردار اهواز با استعفای 

وی موافقت کرد.
گفتنی است امیر آهن جان هم اکنون مدیر کل حوزه دفتر شهردار 

اهواز است.

1۷ هزار متقاضی از سراسر کشور برای 350 شغل در پتروشیمی بندر امام ؛

23 هزار بيکار بومي شانسي در آزمون استخدامي ندارند

دبیر شورای سلامت اهواز :

گاز گرفتگی توسط سگ های ولگرد افزایش یافته است

معاون اداره کل بهزیستی خوزستان :  ۱۰هزار نفر با معلولیت بینایی شناسایی شده است

تولید فعلی پاسخگوی نیست ؛

عامل كمبود سیمان در خوزستان كاهش ۶۰ درصدی سهمیه برق است

شرکت  و  فارس  خلیج  هلدینگ  مسئولین 
پتروشیمی بندرامام با برگزاری آزمون استخدامی 
سراسری تنها به جوانان بومی وعده های خیالی 
داده و فرصت را برای اشتغال غیربومیان فراهم 

کرده اند. 
نام  شهرستانی  بندرماهشهر،  صنعتی  شهرستان 
پتروشیمی کشور، منطقه ای که  آشنا در صنعت 
بسیار  بعضا  و  پتروشیمی  شرکت   3۰ از  بیش 

سودآور را در خود جای داده است.
از منطقه  بعد  اقتصادی پتروشیمی؛  منطقه ویژه 
اقتصادی پارس در عسلویه دومین منطقه  ویژه 
تولید کننده محصولات پتروشیمی است و سالانه 
کشور  اقتصاد  برای  تومان  میلیارد  هزار  چندین 

درآمدزایی می کند.
در  دارد،  وجود  تلخی  واقعیت  میان  این  در  اما   
این شهرستان صنعتی و مملو از عناوین مختلف 
شغلی، ۲3 هزار جوان تحصیل کرده وجود دارد 
که چشم انتظار به کارگیری و استخدامی، حتی 
هر  که  جوانانی  هستند،  حداقلی  درآمد  یک  با 
روز شاهد رفت و آمد شمار زیادی از غیربومیان 
به محل کار خود در منطقه ویژه  در شهر خود 

اقتصادی پتروشیمی هستند.
مردم بندرماهشهر مردمانی شریف و مهمان نوازی 
که از همان دهه ۵۰ و ۶۰ از هموطنان خود از 
اقصی نقاط کشور برای امرار معاش در شهر خود 
استقبال کردند ، اما خود اکنون در شرایط دشوار 

معیشتی به سر می برند.

بعد از به کارگیری افراد غیربومی توسط بعضی 
به  اخیر،  از شرکت های پتروشیمی در سال های 
وجود  با  نیز  بندرامام  پتروشیمی  شرکت  تازگی 
و  بیکاری  بالای  آمار  به  مردم  مکرر  اعتراضات 
مشکلات معیشتی در منطقه، اقدام به برگزاری 
آزمون استخدامی کرده و ثبت نام متقاضیان را از 
اقدامی عجیب  سراسر کشور مجاز دانسته و در 
محل برگزاری را علاوه بر تهران و بندرماهشهر، 

در شیراز نیز اعلام کرده است.
مسئولین این شرکت نیز در پاسخ به اعتراضات 
شهروندان، ائمه جمعه و نماینده مردم در مجلس 
آزمون،  برگزاری  روند  به  اسلامی  شورای 
بندرماهشهر  شهرستان  جوانان  به  را  سهمیه ای 

که  داده اند، سهمیه ای  اختصاص  آزمون  این  در 
بر  آنچنانی  تاثیر  شده،  انجام  بررسی  های  طبق 
در  این  شد،  نخواهد  پذیرش  در  بومیان  شانس 
برگزاری  مسئول  براعلام  بنا  که  است  حالی 
آزمون استخدامی، تاکنون ۱۷ هزار نفر متقاضی 
موردنظر  تنها 3۵۰ شغل  برای  از سراسر کشور 

ثبت نام کرده اند.
به  توجه  با  چگونه  که  دارد  تعجب  جای  حال 
اصلاح ماده ۴۴ قانون مدیریت خدمات کشوری 
بومی  داوطلبان  جذب  بر  مبنی  مجلس  توسط 
شرایط  واجد  افراد  استخدام  لزوم  و  شهرستانی 
بومی در حوزه شهرستان  بندرماهشهر، مسئولین 
در  خود  برموضع  بندرامام  پتروشیمی  شرکت 

سراسری  طور  به  استخدامی  آزمون  برگزاری 
پافشاری می کنند.

اقتصادی  شرایط  در  که  است  سوال  جای 
خصوص  به  مردم  ضعیف  مالی  توان  و  کنونی 
در شهرستانی مانند بندر ماهشهر که به وضوح 
می توان فقر و فاصله طبقاتی را در نقاط مختلف 
آن به ویژه در بندرامام، شهر چمران و شهرک 
طالقانی لمس کرد، مسئولین چه راهکاری برای 

وضع موجود جز اشتغال زایی دارند؟
کنار  در  باید  را  تبعیض  و  فقر  که  مردمی 
محرومیت و کمبود امکانات تحمل کنند، نمونه 
در  اخیر  بارندگی  در  را  محرومیت  این  اخیر 

بندرامام و شهر چمران می توان مثال زد. 
شمار زیادی از مردم این منطقه که تمام دارایی 
خود را در آبگرفتگی اخیر و بالازدگی فاضلاب 

از دست دادند.
فاجعه ای که پای تمام مسئولین رده بالای دولتی 
شاهد  همه  کشاند.  منطقه  این  به  را  نظامی  و 
شهرستان  در  فقر  و  مسئولین  ظلم  محرومیت، 
بودند و همه یک صدا به لزوم اشتغال زایی برای 

جوانان بومی منطقه تاکید کردند.
حال با تمام این تفاسیر مردم منتظر احقاق حقوق 
به  دادن  پایان  و  کشوری  مسئولین  توسط  خود 
بندرماهشهر هستند،  این وضعیت در شهرستان 
معلوم  آن  ماندن  بی پاسخ  که  حقی  به  مطالبه 
و  بندرماهشهر  در  را  شومی  عواقب  چه  نیست 

بندرامام خواهد داشت.

دبیر شورای سلامت اهواز با اشاره به افزایش جمعیت سگ های 
به  تذکر  آخرین  پیش،  ماه  یک  گفت:  شهر  سطح  در  بلاصاحب 
شهرداری اهواز و سازمان پسماند داده شد و اگر آن ها اقدام عملی 
انجام ندهند و باز هم  شاهد دیده شدن سگ های ولگرد در سطح 
شهر باشیم، از شهرداری اهواز و سازمان پسماند به مراجع قضایی 

شکایت خواهیم کرد.
دکتر مهران احمدی بلوطکی، در خصوص خطرات بهداشتی ناشی 
کرد:  اظهار  اهواز  در سطح شهر  بلاصاحب  افزایش سگ های  از 
ساماندهی  وضعیت  موضوع  بارها  سلامت،  شورای  جلسات  در 

سگ های بلاصاحب را بررسی کرده ایم.
متولی گری  ملی،  مصوبه  یک  در   ۸۸ سال  پاییز  در  افزود:  وی 
سازمان  به  را  بلاصاحب  سگ های  ساماندهی  مسئولیت  و 
نیز  کلانشهرها  شهرداری های  و  دادند  دهیاری ها  و  شهرداری ها 
سگ های  ساماندهی  اصلی  متولی  را  شهرداری  پسماند  سازمان 

بلاصاحب معرفی کردند.
دبیر شورای سلامت اهواز گفت: هر چند در ساماندهی سگ های 
بلاصاحب، دستگاه های مختلف از جمله بهداشت و نیروی انتظامی 
اما متولی  باید پای کار باشند  و گروه های مردم نهاد و شهرداری 

اصلی این کار، سازمان پسماند شهرداری است.
پسماند  سازمان های  گذشته،  سال  چند  در  کرد:  بیان  وی 
شهرداری ها نسبت به اتلاف سگ های بلاصاحب اقدام می کردند 
که در مواجهه با گروه های حامی حیوانات قرار گرفتند و پس از آن 

به جای اتلاف سگ ها، به ساماندهی آن ها روی آوردند.
پسماند،  سازمان  و  اهواز  شهرداری  داد:  ادامه  احمدی بلوطکی 
منطقه صفیره طراحی کردند که سگ های بلاصاحب  در  سایتی 
اقدام  آن ها  پلاک کوبی  و  عقیم سازی  به  نسبت  و  زنده گیری  را 
روند  اکنون  اما  رفت  پیش  خوبی  به  اوایل  در  کار  این  می کرد. 

خوبی ندارد.
ساماندهی  اخیر  سال  چند  در  اهواز  شهرداری  اینکه  بیان  با  وی 
سگ های بلاصاحب را رها کرده است، عنوان کرد: شهرداری اهواز 
دلایلی از جمله بالا بودن هزینه نگهداری و خوراک و هزینه های 
زنده گیری و سایر دلایل مختلف را بهانه رها کردن کار ساماندهی 
سگ های بلاصاحب عنوان کرده است در حالی که در تمام نقاط 
شهر، این سگ ها در حریم های خصوصی خانواده ها و سازمان ها 

و ادارات وارد شده اند.
دبیر شورای سلامت اهواز با اشاره به بالا بودن قدرت تولیدمثل 
سگ ها گفت: عدم ساماندهی سگ ها و بالا بودن تولیدمثل آن ها 
باعث شده که تعداد بسیاری سگ در سطح شهر اهواز دیده شود 

که این مساله، چهره شهر را نیز بد جلوه می دهد.
مطرح  این خصوص  در  را  خود  نگرانی های  بارها  داد:  ادامه  وی 
کردیم اما شهرداری در این خصوص اقدام عملی انجام نداد. یک 
ماه پیش، آخرین تذکر به شهرداری اهواز و سازمان پسماند داده 
شد و اگر آن ها اقدام عملی انجام ندهند و باز هم  شاهد دیده شدن 
سگ های ولگرد در سطح شهر باشیم، از شهرداری اهواز و سازمان 

پسماند به مراجع قضایی شکایت خواهیم کرد.
اهواز  شهرداری  پسماند  سازمان  اینکه  بیان  با  احمدی بلوطکی 
کرد:  اظهار  است،  داده  انجام  خصوص  این  در  را  اولیه  اقدامات 
فیلم  تصاویر،  از جمله  را  اقدامات خود  پسماند  سازمان  مقرر شد 
برای  در خصوص ساماندهی سگ های بلاصاحب  را  و مکتوبات 
از حاشیه شهر شروع  اقدامات  این  آن ها  به گفته  ارسال کند؛  ما 

شده است.
سازمان  فعالیت  رصد  و  پایش  حال  در  همچنان  داد:  ادامه  وی 
بلاصاحب  سگ های  ساماندهی  خصوص  در  شهرداری  پسماند 
هستیم؛ اگر در حال کار باشند، ما نیز حمایت می کنیم و اگر به این 

جمع بندی برسیم که سازمان پسماند اقدام خاصی انجام نمی دهد، 
این موضوع  تا  به مراجع قضایی معرفی می کنیم  را  این سازمان 

تعیین تکلیف شود.
در  حیوان گزیدگی  آمار  اینکه  بیان  با  اهواز  سلامت  شورای  دبیر 
گزارش های  کرد:  عنوان  است،  یافته  افزایش  اهواز  شهر  سطح 
آن ها  راس  در  که  حیوانات  انواع  در  حیوان  گزیدگی  از  ناشی 
سگ های ولگرد هستند، افزایش یافته است و باید توجه داشت که 
در صورت ابتلا، بیماری هاری می تواند حتی منجر به مرگ شود.

بیمارستان  در  اهواز  واحد گزش غرب و شرق  به  اگر  افزود:  وی 
رازی و ابوذر مراجعه کنید مشاهده می کنید که آمار حیوان گزیدگی 
مرتب در حال افزایش است که تبعات مختلفی در سطح جامعه به 
جای می گذارد و با سیل شکایت شهروندان چه به صورت مجازی 

و چه حضوری مواجه می شویم.
احمدی بلوطکی در خصوص بیماری های ناشی از وجود سگ های 
بیماری های  از  هاری  بیماری  کرد:  عنوان  در سطح شهر،  ولگرد 
مشترک انسان و حیوان است و در زمینه های مختلف، نگرانی های 

زیادی ایجاد می کند.
این  ساماندهی  خصوص  در  شهرداری  به  اینکه  بیان  با  وی 
متولی  اینکه  به  توجه  با  کرد:  خاطرنشان  داده ایم،  تذکر  سگ ها 
این سگ ها، سازمان پسماند شهرداری است و  اصلی ساماندهی 
نه بهداشت؛ این سازمان به هر راهکار و جمع بندی که برسد ما از 

آن حمایت می کنیم.
یکی  ما  اساسی  پروژه  دو  گفت:  اهواز  سلامت  شورای  دبیر 
ساماندهی آب روستایی و دیگری ساماندهی سگ های بلاصاحب 
است که این دو پروژه را به طور ویژه و خارج از سایر وظایف مورد 
رصد قرار می دهیم و تا به سرانجام رسیدن این کار دست از سر 

شهرداری و شرکت آب و فاضلاب بر نخواهیم داشت.

به  اشاره  با  خوزستان  بهزیستی  کل  اداره  توانبخشی  معاون 
عارضه  زودهنگام  در تشخیص  آمبلیوپی  غربالگری  اهمیت طرح 
تنبلی چشم و پیشگیری و درمان آن گفت: این اداره کل تاکنون 
ثبت  و  شناسایی  استان  در  بینایی  معلولیت  با  نفر   3۰۷ ۱۰هزارو 
کرده و آن ها را تحت پوشش خدمات حمایتی خود قرار داده است.

غلامعلی جعفری با اشاره به اطلاعات ثبت شده در بانک اطلاعات 
سازمان بهزیستی استان خوزستان بیان کرد: از این تعداد معلول 
با معلولیت خفیف  بینایی شناسایی شده تعداد) ۲ هزارو ۹3۸(نفر 
با  (نفر   ۸3۹ هزارو   ۲( متوسط،  معلولیت  با  (نفر  هزارو۸۵۰   ۲(  ،
معلولیت شدید و)یک هزارو ۶۸۰ (نفر هم دارای معلولیت در سطح 
ضایعات  ترین  مهم  از  برخی  افزود:  وی  باشند.  می  شدید  خیلی 
بینایی، که باعث ایجاد ناتوانی و معلولیت در فرد مبتلا می شود 
بیماری  به  ابتلا  تغذیه،  سوء   ، مادرزادی  و  ارثی  ضایعات  شامل 
تراخم، آب سیاه ، آب مروارید، بیماری قند یا دیابت، آسیب دیدگی 
چشم بر اثر ضربه در حوادث و سوانح را می توان نام برد که از این 

میان بیشترین مورد به عوامل مادرزادی وارثی تعلق دارد.
معاون توانبخشی اداره کل بهزیستی خوزستان با اشاره به برنامه 
آمبلیوپی  غربالگری  طرح   اجرای  در  چشم  ازتنبلی  پیشگیری 

برنامه  این  کرونا  ویروس  شیوع  به  توجه  با  جاری  گفت:درسال 
از۱۵ تیرماه شروع شده و تا پایان اسفند ماه سال جاری ادامه دارد.

با  پزشک  چشم  و۱۷  سنج  بینایی   3۷ برنامه  این  در  افزود:  وی 
سازمان بهزیستی استان همکاری دارند و تاکنون ۷۰ هزار کودک 
مورد معاینه قرار گرفته اند.همچنین این برنامه در همه پایگاه های 
دایمی در سطح استان اجرا و کودکان بیمار تشخیص داده شده تا 

سن ۱۰سالگی توسط سازمان بهزیستی پیگیری می شوند.
جعفری همچنین با اشاره به قانون جامع حمایت از حقوق معلولین 
تهیه  معلولین جهت  برای  توانبخشی  وسایل کمک  تامین  گفت: 
کاغذ  بین،  ذره  اسپیکر،  وقلم،  لوح  شامل  بینایی  کمک  وسایل 
بریل،  ساعت  سفید،  عصای  بینایان،  کم  ویژه  نما  درشت  بریل، 
ویس رکوردر، قلم قرآنی، نرم افزارها وسخت افزارهای مربوط به 
نابینایان است که به صورت رایگان در اختیار آن ها قرار می گیرد.

وی ادامه داد: یکی دیگر از فعالیت های سازمان در امور نابینایان 
و کم بینایان تاسیس مراکز توانبخشی غیردولتی خانواده وکودک 
نابینا و کم بینا است که در این مراکز کودکان نابینا و کم بینای 
و  یابی  جهت  دیگران،  و  محیط  با  ارتباط  مهارتهای  سال،  زیر۶ 
زندگی  روزمره  و  فکری  های  مهارت  حواس،  تقویت  و  حرکت 

کودک،  والدین  ویژه  به  ها  خانواده  همچنین  و  آموزند  می  را 
پاسخگویی  کودک،  با  برخورد  چگونگی  و  تربیت  و  تعلیم  نحوه 
آن  ویژه  سرگرمی های  و  ها  بازی  ساختن،   مستقل  نیازها،   به 
بهزیستی  کل  اداره  توانبخشی  معاون  گیرند.  می  فرا  را  ها 
خوزستان با بیان این که تعداد ۱3۲ نفر از خدمات مراکز خانواده 
و کودک نابینا و کم بینا بهره مند هستند گفت: این مراکز شامل 
مرکزخانواده وکودک لوح وقلم درشهرستان اهواز، مرکز خانواده و 
کودک رودکی درشهرستان شوش، مرکزخانواده وکودک بصیرت 

درشهرستان ایذه هستند.

اگر  و  تُن سیمان هستیم  تولید ۲۱۶۰  به  قادر  تنها  روزانه  اکنون 
مشکل ثانویه ای بوجود نیاید، ماهانه حدود ۶۵ هزار تُن توان تولید 

داریم که بسیار کمتر از ظرفیت مصرفی استان است.
رئیس کارخانه سیمان خوزستان در این باره می گوید کمبود سیمان 
در استان خوزستان ناشی از کاهش سهم برق در نظرگرفته شده 
از  بطوریکه  است  سیمان  کارخانه های  برای  مگاوات(  )برحسب 
تاریخ ۲۵ دیماه برق سیمان خوزستان ۶۰ درصد کاهش پیدا کرده 
است و از ۴۸ مگاوات به ۱۹ مگاوات رسیده است و در برخی روزها 
هم گاز و برخی روزها برق سیمان خوزستان بکلی قطع شده بود.

حاجت پور ادامه می دهد 3۵ درصد سیمان مصرفی استان خوزستان 
با مشکلات مشابه پیش  تامین می شد که  استان های مجاور  از 
شده  درصد   ۵ از  کمتر  سیمان  میزان  این  استان ها،  آن  در  آمده 

است و دو کارخانه ی دیگر در خوزستان نیز شامل کارخانه سیمان 
بهبهان و کارون اهواز نیز در تعمیرات بودند و تولید سیمان نداشتند 
و این موضوع نیز در کمبود سیمان در استان خوزستان دلیل قابل 

توجهی بود.
برق  تولید  کاهش  به  اشاره  با  خوزستان  سیمان  کارخانه  رئیس 
نیروگاه  مانند  نیروگاه ها  برخی  می کند  اضافه  استان  این  در 
را  استان  صنایع  و  است  فعال  ظرفیتش  درصد   ۵۰ فقط  رامین 
مجبور به کاهش مصرف برق کردند بطوریکه صنایع فولاد که 
۶۰۰مگاوات مصرف داشته را به 3۰۰ مگا وات کاهش دادند و 
صنایع سیمانی را نیز ۶۰ درصد کاهش دادند و مشکلات کنونی 

را برای مردم بوجود آوردند.
ما در حال حاضر با این میزان توان او ادامه می دهد: اکنون روزانه 

تنها قادر به تولید ۲۱۶۰ تُن سیمان هستیم و اگر مشکل ثانویه ای 
بوجود نیاید، ماهانه حدود ۶۵ هزار تُن توان تولید داریم که بسیار 

کمتر از ظرفیت مصرفی استان است.
سیمان  صادرات  عصرجنوب  به  رسیده  گزارشات  برخی  پیش تر  
این  کمبود  علت  را  هندوستان  و  کویت  کشور  به  خوزستان 
رئیس کارخانه  اعلام می کردند که  استان خوزستان  محصول در 
سیمان رامهرمز به رسانه محلی یاران توضیح داده است: کشتی 
بارگیری کرد در تعهد این شرکت  هندی که حدود 3۰ هزار تن 
بود و تعهد ما هم مربوط به شرایط قبل از کاهش توان تحویلی 
برق بوده است و ۲۸ هزار تُنِ آن هم از سیمان ذخیره تحویل داده 
شد که تیپ این سیمان نیز با تیپ سیمان تحویلی به بازار داخل 

کمی تفاوت داشت.


